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Jegyzőkönyv 

Készült: a Csévharaszt Község Önkormányzat Dísztermében 2015. április 23-án megtartott 

képviselő-testületi ülésről, hangfelvételről. 

Jelen vannak: Mocsáry Balázs polgármester, Antal Erzsébet aljegyző, Kovács György 

alpolgármester, Fodor Imre képviselő, Pulisch József képviselő, Szép Hajnalka képviselő, 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő és Kaszaláné Bán Anikó képviselő. 

Hitelesítő:  Kaszláné Bán Anikó képviselő, Kovács György alpolgármester. 

Mocsáry Balázs polgármester üdvözli a megjelenteket és megállapítja a képviselő-testület 

határozatképességét, mivel a megválasztott 7 képviselőből jelen van 7 fő. 

Mocsáry Balázs polgármester a kiküldött napirendi pontokhoz módosításként javasolja, hogy 

6. napirendi pontként a sport koncepció kerüljön megtárgyalásra. 

A képviselő-testület a módosítással együtt a napirendi pontokat elfogadta. 

 

Napirend: 

1. A zárszámadásról szóló rendelet megalkotása     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester  

2. Beszámoló a tűzoltóság munkájáról       

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Kristóf Sándor tü. örnagy 

3. Rendeletalkotás a hulladékgazdálkodással kapcsolatos szabályokról  

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

4. Rendeletalkotás a közösségellenes magatartás szabályairól    

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

5. Tanyagondnoki pályázat és a szolgálat szakmai programja 

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

      6.  Sport koncepció megtárgyalása 

          Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

      7.   Beszámoló a polgárőrség munkájáról      

 Előadó: Mocsáry Balázs pm, Kaszaláné Bán Anikó az egyesület elnöke 

      8.  A civil központra beérkezett tervek értékelése     

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

       9.  Az önkormányzat gazdasági programja      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

     10.  Civil szervezetek pályázatainak elbírálása      

 Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

           Egyebek (szóbeli előterjesztések 

 
 

 

1.napirendi pont tárgyalása: A zárszámadásról szóló rendelet megalkotása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 
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Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy a 2014. évi gazdálkodás kiegyensúlyozott volt, 

likviditási gondok nem voltak. Megfelelő pénzmaradvánnyal zárt az önkormányzat. A 

csévharaszti zárszámadási rendeletben szerepelnek a közös hivatal bevételei és kiadásai. 

Együttes ülésen mindkét testület egyhangúlag elfogadta a zárszámadást. Az intézmények 

működésével nem volt gond. 

 

Schmidth Géza könyvvizsgáló: Nagyon stabil, pénzügyileg megalapozott gazdálkodást 

folytatott az önkormányzat. Nagyon takarékos gazdálkodás folyt a kiadási előirányzatok 

felhasználása terén. Stabil pénzügyi gazdálkodás állapítható meg. A beszámolóban szereplő 

adatok főkönyvi kivonatokkal vannak alátámasztva. A mérlegben szereplő eszközök és 

források különböző jogszabályokba előírt analitikus nyilvántartásokkal, leltárakkal vannak 

alátámasztva. Ingatlankataszterrel az egyezőség biztosított. A mérlegből megállapítható, hogy 

vagyon gyarapodás következett be az elmúlt évben. Az előterjesztés pontos, precíz. A rendelet 

tervezet mellékletével együtt megfelel a jogszabályi előírásoknak. Kiemeli a gazdálkodási 

előadó, Farkas Jánosné kiemelkedő, pontos munkáját, hiszen ebben az évben különösen nehéz 

dolga volt a központi jogszabályok és előírások gyakori változása miatt. Meglehetősen 

bonyolult és nehéz feladat volt a beszámoló rögzítése, időben elkészítése. Összességében a 

zárszámadási rendelet elfogadását javasolja.  

 

Pulisch József pénzügyi és településfejlesztési bizottság elnöke elmondja, hogy bizottság is azt 

állapította meg, hogy 2014-ben stabil, kiszámítható gazdálkodást folytatott az önkormányzat. 

A bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 2014. évi gazdálkodásról szóló 

rendeletet. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2015. (IV.24.) rendelete 

az önkormányzat 2014. évi költségvetés végrehajtásáról 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

2.napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a tűzoltóság munkájáról  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester, Kristóf Sándor tü. örnagy 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy eddig a tűzoltóság jelezte, hogy szeretne 

beszámolni a tevékenységéről a képviselő-testületnek.  Eddig nem volt ilyen beszámoló. 

 

Kristóf Sándor tűzoltó őrnagy: A monori katasztrófa védelem alá tartozik a tűzoltóság. 

Csévharaszt szabálybetartó községek közé tartozik. Műszaki mentés 1 volt, tűzesethez 5 

esetben riasztották a községből a tűzoltóságot. A tűzeseteknél személyi sérülés nem történt.  

Fontos célkitűzés volt 2014-ben a kéménytüzek megelőzése. 

 

Pulisch József képviselő: A kellő felszereltség meg van a monori tűzoltó parancsnokságon? 
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Kristóf Sándor tü. őrnagy: Igen, elmondható, hogy országos szinten is ezek a kategóriás autók 

állnak rendelkezésre, mint Monoron. A homokos területekre, különösen ahol fenyvesek is 

vannak, nagy erőkkel vonulnak ki. Ezeket a területeket teljesen nem tudják járművekkel 

megközelíteni, csak gyalogosan, kéziszerszámokkal tudják oltania tüzet. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Nyáregyházán működik az önkéntes tűzoltó egyesület, de 

Csévharaszt nem tartozik a vonulási területükhöz. Ezen nem lehet változtatni, módosítani, 

hiszen szomszédos településről van szó? 

 

Kristóf Sándor tü. őrnagy: Önállóan önkéntes tűzoltóság szaktevékenységet nem láthat el, 

önállóan nem avatkozhat be. Bizonyos vizsgákat le kell tenni, akkor vállalhatnak, természetesen 

az önálló beavatkozáshoz komoly felszerelés is kell.  Nyáregyháza 2-es kategóriába tartozik, 

tehát tűzoltáshoz, mentéshez szükséges erőkkel rendelkezik, de nem biztos, hogy felül tudják 

vizsgálni Minden esetben az egyesületnek a tűzoltósággal együttműködési megállapodást kell 

kötnie. Az önkéntesek hamarabb kiérnek a helyszínre és az nagy segítség, mivel a tűz tovább 

terjedését meg tudják akadályozni. 

 

Kaszaláné Bán Anikó képviselő: Javasolja, hogy a helyszíni rögzítésre szolgáló digitális 

fényképező gépet az önkormányzat, ha a költségvetés engedi, vásárolja meg a monori 

tűzoltóság részére, mint támogatás. 

 

Kristóf Sándor tü. őrnagy: Ha a testület meghozza az erre vonatkozó döntést, akkor egy 

adományozási szerződést kell kötni, amiben megjelölésre kerül, hogy kinek szeretnék 

adományozni. 

 

Kovács György alpolgármester: Rendkívüli nagy tűzesetén Csévharasztnak van e megfelelő 

tűzivíz kapacitása, van esetleg olyan gond, ami a vonulást, mentést  akadályozza (útszűkület, 

oszlop…)? 

 

Kristóf Sándor tü. őrnagy: A szakemberek folyamatosan ellenőrzik, és ha problémát észlelnek, 

felveszik a kapcsolatot a hatósági osztállyal, vízművel. Nincs tudomása arról, hogy 

Csévharaszton lenne valamilyen akadályozó tényező.  Itt szeretné megköszönni a csévharaszti 

polgárőrségnek 2014. decemberében a jegesedés idején tanúsított összefogását, munkáját. 

Példaértékű volt a hozzáállásuk.  
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének   

23/2015.(IV.23.) határozata 

         

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Monor 

Katasztrófavédelmi Kirendeltség Monor Hivatásos Tűzoltó- 

Parancsnokság 2014. évi tűzvédelmi tevékenységéről szóló beszámolót 

elfogadta.  

Határidő: azonnal 

 

Felelős: képviselő-testület 

                          polgármester 
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3. napirendi pont tárgyalása: Rendeletalkotás a hulladékgazdálkodással kapcsolatos 

szabályokról    

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Szükséges és indokolt, hogy a települési hulladékkal kapcsolatos 

közszolgáltatásokról, köztisztaságról és az avarégetés szabályairól rendeletet alkosson az 

önkormányzat a jogszabályi változások miatt. Az ügyrendi bizottság megtárgyalta. 

 

Fodor Imre bizottság elnöke elmondja, hogy az ügyrendi bizottság megtárgyalta a rendelet 

tervezetet és azt módosítás nélkül elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek.  

 

Kovács György alpolgármester: Szükséges volt ez a rendelet, sok dolgot tisztáz. A lakosságnak 

be kell ezt tartani, hiába lesz először idegen a lakosságnak az avarégetés. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Ez a rendelet komposztálásra ösztönzi a lakosságot. A szemetet 

nem lehet elégetni. 

 

Pulisch József képviselő: Július 1-től kukával történő szemétszállítás lehetőségét választhatják, 

javasolja, hogy a következő újság tájékoztassa erről a lakosságot. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét 

 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2015. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

a települési hulladékkal  kapcsolatos közszolgáltatásról, 

 köztisztaságról és az avarégetés szabályairól 

 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

4. napirendi pont tárgyalása: Rendeletalkotás a közösségellenes magatartás szabályairól 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Jogszabály írja elő, hogy helyi szinten pontosan legyen 

meghatározva mik a normális együttélés szabályai illetve ettől való eltérés. A helyi sajátosságok 

figyelembe vételével készült a rendelet. 

 

Fodor Imre képviselő: Az ügyrendi bizottság megtárgyalta közösségellenes magatartás 

szabályairól szóló rendelet tervezetet és az 5.§ (b) pontban a „zöld terület helyett” a „ parkosított 

terület „ beírását javasolja. Ezzel a módosítással együtt a rendeletet a képviselő-testületnek 

elfogadásra javasolja.  

 

Kovács György alpolgármester: Ennek a rendeletnek kiemelten fontos szerepe van, hiszen a 

békés egymás mellett élés lényeg, hogy a környezetünkben élők ne gördítsenek akadályokat a 

másik elé. A közösségellenes magatartás fel van sorolva. A 8.§ (e) pontját javasolja kiegészíteni 

„allergénnövény illetve parlagfű írtsásáról nem gondoskodik” szövegrésszel. 

A lakosság vegye észre, hogy a szabályokat be kell tartani, legyen szankcionálva. 
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Antal Erzsébet aljegyző: A parlagfűre külön törvény van és a növényvédelmi bírság szabályai 

vonatkoznak rá.  A környezet tisztántartásába beletartozik az allergén növények irtása is. 

 

Pulisch József képviselő véleménye, hogy allergén növényt így nem lehet meghatározni, mivel 

sok fa is okoz allergiát. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Közterület felügyeletnek ki lehetne adni a rendezetlen porták 

figyelése mellett a parlagfű ellenőrzését is és bírságolhatnának is. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: A májusi ülésre kidolgozásra kerül a közterület felügyelő 

alkalmazásának feltételei. Minden helyi rendelet betartását ellenőrizhetné. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Ki ellenőrzi a parlagfüvet? Az önkormányzat területeit is 

folyamatosan kell ellenőrizni és kaszáltatni a parlagfű miatt. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Belterületen a jegyző, de nem bírságolhat önkormányzati számlára és 

nem is terhelheti az ingatlanra, sem a kényszer kaszáltatás költségét nem hajthatja be, ez a NAV 

jogköre. Külterületen a földhivatal ellenőriz. 

 

Kovács György alpolgármester: Településőrségnek nevezik és nekik jogkörük is van, pesten 

már minden kerületben működnek.  

 

Antal Erzsébet aljegyző: Településőrre lehetett pályázni, de csak agglomerációnak írták ki. 

Munkanélkülieket képeztek ki. Annak semmi akadálya, hogy közterület felügyelet elinduljon a 

községben.  

 

Mocsáry Balázs polgármester szavazásra teszi fel a módosító indítvány. 

5 §. (b) pontja „parkosított területre járművel ráhajt, vagy azon parkol;” 

A képviselő-testület a módosítást 7 igen szavazattal elfogadta. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal megalkotta a következő rendeletét: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő- testületének 

10/2015. (IV.24.) önkormányzati rendelete 

a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek elmulasztásának 

jogkövetkezményeiről 

 

/Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 

 

6.napirendi pont tárgyalása: Tanyagondnoki pályázat és a szolgálat szakmai programja 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Lehetőség van gépkocsira pályázni, ennek előfeltétele, hogy 

tanyagondnoki szolgálat működését határozza el. Ez hozzá járul a pályázathoz, de nem 

garancia, hogy nyerésre.  Külterületen túlzottan sok lakó nincs, de azért a tanyagondnoki 

szolgálat nagy segítség lenne az iskolai, óvoda, étkezési feladatok ellátásában. 

 

Kovács György alpolgármester: Jó kezdeményezés, élni kell a lehetőséggel. 
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Mocsáry Balázs polgármester: Pályázatnak feltétele, hogy a szakmai programot el kell fogadni 

a képviselő-testületnek. Helyettesként Vasad Község kerül megnevezésre, hiszen náluk már 

működik ez a szolgálat. A második határozat pedig arról szól, hogy pályázatot nyújt be az 

önkormányzat egy mikrobuszra.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             24/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 

 

l.) Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szociális 

igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 60. § (3) bekezdése 

alapján a községhez tartozó tanyák és külterületi lakott helyek lakosságának ellátása 

érdekében tanyagondnoki szolgálatot kíván létrehozni 2015. július 01-től.  

A Csévharaszt Község Önkormányzat Tanyagondnoki Szolgálatának Szakmai 

Programját jóváhagyja és elfogadja. 

2.)  A képviselő testület a szolgálat működéséhez szükséges költségvetési bevételi 

előirányzat biztosítása érdekében felkéri a polgármestert a normatíva igényléséhez 

és a működési engedély iránti kérelem benyújtásához szerezze be a Nemzeti 

Rehabilitációs és Szociális Hivatal finanszírozási rendszerbe történő befogadásra 

vonatkozó előzetes szakhatósági állásfoglalását 2015. május 01-ig. 

3.)  A Képviselő-testület a tanyagondoki szolgálat működéséhez szükséges 

kormányzati funkciói körét bővíti és a „107055 Falugondnoki, tanyagondnoki 

szolgáltatás” megnevezésű cofog szám felvételét határozza el.  Megbízza a 

polgármestert, hogy a törzskönyvi nyilvántartás bejegyzéséről gondoskodjon az 

Államkincstárnál 2015. május 15-ig.  

4.) A Képviselő-testület felkéri az aljegyzőt, hogy a tanyagondnoki szolgálat 

működési engedélyének megkéréséről gondoskodjon 2015. április 30-ig. 

5.) A működési engedély alapján megbízza a polgármestert, hogy a tanyagondnok 

helyettesítése érdekében Vasad község polgármesterével a helyettesítési 

megállapodást kösse meg. 

Határidő: azonnal illetve értelemszerűen 

Felelős: polgármester, aljegyző 

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             25/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 
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Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

tanyagondnoki szolgálat biztosítása érdekében a 21/2015. 

(IV.17.) MvM rendelet szerint pályázatot kíván benyújtani 

mikrobusz beszerzése érdekében 8 millió nettó kiadás összegig. 

Megbízza a polgármestert a szükséges ajánlatok bekérésére és a 

pályázat benyújtásra. 

   Határidő:2015. május 4. 

   Felelős: polgármester 

 

 

6. napirendi pont tárgyalása: Sport koncepció megtárgyalása 

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A célkitűzéseket tartalmazza a sport koncepció. Elfogadása 

esetén április 30-án Szécsényi Pál foci suli vezetője be tudja adni a pályázatot Taós támogatásra. 

Már 2 cég jelezte, hogy adójának x %-át adja sport célra. Jövő héten az MLSZ segítségével 

megírásra kerül a pályázat. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             26/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és elfogadta Csévharaszt Község Önkormányzat 

Sportfejlesztési koncepcióját. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

7. napirendi pont tárgyalása: Beszámoló a polgárőrség munkájáról  

Előadó: Mocsáry Balázs pm, Kaszaláné Bán Anikó az egyesület elnöke 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A polgárőrség beszámolója 2 részből tevődik össze, szakmai és 

pénzügyi részből áll. Most a szakmai beszámolóval foglalkozik a képviselő-testület. A 

beszámolóban fel van sorolva, hogy milyen eszközökkel, hány szolgálatot teljesítettek, láttak 

el 2014-ben. 

 

Kaszaláné Bán Anikó egyesület elnöke: 2015. augusztus 28.-án lesz 20 éve, hogy a községben 

megalakult a polgárőrség és azóta is működik. Megköszöni az önkormányzat anyagi 

támogatását.  A kisebb kivonulásokat nem tartalmazza a beszámoló. A polgárőrség telefonja a 

nap 24 órájában üzemel, elérhető. Az egész csapat munkája példa értékű, ezért szeretné 

megköszönni a volt és jelenlegi tagoknak a munkáját. Jelenleg a polgárőrség is pályázik egy 

terepjáró autóra, mivel a jelenlegi szolgálati autó katasztrofális állapotban van.  
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Kovács György alpolgármester: Köszöni a polgárőrség bűnmegelőzési tevékenységét és, hogy 

a falu jó hírnevét öregbítik. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Köszöni az egész évi segítséget, amit az iskolai 

rendezvények biztosításánál végeztek. Bármikor lehet a polgárőrséghez fordulni. A körzeti 

megbízottal, rendőrséggel milyen a polgárőrség kapcsolata? Közös szolgálatok hogy 

alakulnak? 

 

Kaszaláné Bán Anikó elnök:Régebben jobb volt a kapcsolat a körzeti megbízottal, ez nem csak 

a személyi változás miatt van. Nagyon leterheltek a rendőrök. A kmb-s is 2 településen lát el 

szolgálatot. A közös járőrözések száma a kmb-el a felére csökkent. A Pilisi Rendőrőrssel a 

kapcsolat jó. A szabadnapos rendőri szolgálat beindulását követően bízik benne, hogy több 

közös szolgálat lesz.  

 

Pulisch József pénzügyi és településfejlesztési bizottság elnöke elmondja, büszkék lehetnek, 

hogy a községben ilyen jól működik a polgárőrség. A bizottság a 2014-évre vonatkozó 

beszámoló szakmai részét elfogadta és a képviselő-testületnek is elfogadásra javasolja. A 

pénzügyi beszámolót átdolgozásra vissza adta. Naptári évre vonatkozzon a pénzügyi 

elszámolás. Együttműködési megállapodáshoz készüljön egy elszámolási megállapodás, amibe 

le lenne írva, hogy mit lehet elszámolni. Támogatási szerződést kell kötni, mint a civilekkel. 

Javasolja, hogy májusra kerüljön kidolgozásra.  

 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             27/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta Csévharaszti Polgárőrség 2014. évi munkájáról 

szóló szakmai beszámolót elfogadja. A pénzügyi és 

településfejlesztési bizottság javaslatával egyetértve a következő 

ülésen a képviselő-testület napirendre veszi a pénzügyi 

beszámolót.  

 

Határidő:azonnal 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

8. napirendi pont tárgyalása: A civil központra beérkezett tervek értékelése  

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy 5 építész lett megkeresve, 4 adott be ajánlatot.  

A pénzügyi és településfejlesztési bizottság megtárgyalta a beérkezett ajánlatokat. 

 

Pulisch József bizottság elnöke: A bizottság abban döntött, hogy a sportpályát javasolják a 

megvalósítás területének. A következő testületi ülésen kerüljön eldöntésre, hogy a sportpályára 

beadott 3 ajánlat közül melyiket fogadják el.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 
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Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             28/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a civil központra beérkezett ajánlatokat, és úgy 

határozott, hogy a Kisfaludy utcában az önkormányzati területen 

kerüljön megvalósításra. A képviselő-testület a látványtervek 

közül az oda beérkezettek közül a következő testületi ülésen 

választja ki a tervezőt. 

 

Határidő: május 

Felelős: képviselő-testület 

  polgármester 

 

 

 9. napirendi pont tárgyalása:  Az önkormányzat gazdasági programja   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A kiküldött gazdasági program tartalmaz egy ágazati értékelést, 

valamint a különböző célokat. A község és az intézmények infrastruktúrájának fejlesztése a cél. 

A korábban elhangzott javaslatok már beírásra kerültek. 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Nincs olyan, hogy hulladékgazdálkodás, a 

katasztrófavédelem alá fog tartozni? 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Már most is van ilyen, ha nincs megoldva a szemétszállítás a 

katasztrófavédelem intézkedik. 

 

Kovács György alpolgármester: Karácsonyi díszkivilágítás bővítését javasolja felvenni a 

programba.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Az iskolánál 2-3 év múlva tetőt kell cserélni, a Klikk semmit 

sem fog fejleszteni, javítani az iskola épületén.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: Az iskola épülete általában jó műszaki állapotban van. A 

tetőszerkezet cserére a ciklus program végén lehet, hogy sort kell keríteni.  

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

             29/2015. (04.23.) önkormányzati határozata 

 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta és a kiegészítésekkel elfogadta az önkormányzat 

2019-ig tartó gazdasági programját. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős. képviselő-testület 

  polgármester 
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10. napirendi pont tárgyalása: Civil szervezetek támogatása   

Előadó: Mocsáry Balázs polgármester 

 

Mocsáry Balázs polgármester elmondja, hogy március 30-ig lehetett benyújtani a 

civilszervezeteknek a pályázatot az önkormányzati támogatásra. A pénzügyi és 

településfejlesztési bizottság megtárgyalta a beadott pályázatokat. Felkéri a bizottság elnökét, 

hogy a testületet tájékoztassa a bizottság döntéséről. 

 

Pulisch József biz. elnök: A bizottság javasolja, hogy az idei támogatásnál a kapott 

támogatásnál +-10%-kal lehessen mozgatni az összeget, ha több rendezvényt rendez a 

szervezet, amennyiben ennél nagyobb az eltérés akkor a képviselő-testület határozata kell a 

támogatás módosítására, átcsoportosítására. A rendezvényt követően 10 napig jogosult számlák 

elfogadására. Sok kérelem érkezett, igen sokszínű programra. 

Csévharasztért Független Egyesületnek a bizottság javasolja megállapítani: Szent Iván 

éjszakájára: 70 000 Ft, táncházra: 80 000 Ft, adventi ünnepség: 100 00 Ft, népzenei találkozó: 

200 000 Ft, ruhák: 300 000 Ft, összesen 750 000 Ft. 

Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítványnak: óvodások nyelvtanítására: 100 000 

Ft, kirándulás támogatására: 200 000 Ft, egyetemisták támogatása: 200 000 Ft, általános 

iskolások tehetség gondozására: 200 000 Ft és nyilatkozzon az elnök asszony, hogy mire gondol 

ezalatt a támogatás alatt. Egy falunapi fellépőre - 200 000 Ft -  kért összeget nem támogatta a 

bizottság. Az önkormányzati kölcsönre a 144 000 Ft-ot nem támogatta a bizottság. Ősborókás 

Nyugdíjas Egyesületnek 440 000 Ft, Foci Sulinak. 400 000 Ft első félévre, Vasadi Regionális 

Sport Clubnak a kért 300 000 Ft-ot nem szavazata meg.  Csévharaszti Birkózó 

Sportegyesületnek 400 000 Ft. Balla Diákokért Egyesületnek néptánc oktatásra: 76 000 Ft és 

nyári táborra: 250 000 Ft. Szentháromság Római Katolikus Egyházközösségnek 700 000 Ft, 

Csévharaszti Református Szórványgyülekezetnek nyári táborra: 250 000 Ft, kenyérszentelőre 

100 000 Ft. Családsegítő által szervezet gyerek táborra 250 000 Ft.  

 

Tóthné Rakusz Julianna K.I.S. bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság is megtárgyalta a 

pályázatokat és a pénzügyi és településfejlesztési bizottság javaslatát azzal egészíti, hogy a Foci 

Suli részére nyári gyerektáborra  250 000 Ft-ot kerüljön megállapításra.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A közalapítvány elnökével felvette a kapcsolatot, aki 

elmondta, hogy a  drágább könyvjutalmakra gondolt a tehetséges gyerekek támogatásánál, 

valamint plusz órákra az iskolában, úgy mint az óvodában.  

 

Szép Hajnalka képviselő: Csak azokat a gyerekeket támogatja, akik ide járnak iskolába? 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: Igen, ezzel is ösztönöz arra, hogy ide, helybe járjanak a 

gyerekek iskolába. Az alapító okiratában is ez szerepel. 

 

Kovács György alpolgármester: Ennek az alapítványnak nem csak egy könyvjutalom adása 

legyen a célja, hanem lehetne egy mozijegy, kirándulás költségének a fedezése.  

 

Pulisch József képviselő javasolja, hogy ebben az évben ne kerüljön támogatásra a 

közalapítvány tehetség gondozása vagy kerüljön felfüggesztésre a 200 000 Ft, amíg nincs meg 

a koncepció rá. 

 

Antal Erzsébet aljegyző: Hiánypótlásra kerüljön visszaadásra, írja le konkrétan mire szeretné 

fordítani a támogatási összeget, így nem lehet támogatási szerződést kötni. 
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Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A tehetség gondozásból 100 000 Ft legyen középiskolások 

támogatására, mivel eddig a középiskolások kiestek a támogatásból. 

 

Mocsáry Balázs polgármester javasolja, hogy a tehetség gondozást csökkentsék 100 000 Ft-tal, 

hiszen az alapítványnak máshonnan is kell pénzt szereznie ne csak az önkormányzat pénzéből 

gazdálkodjon.  

  

A képviselő- testület a módosítást, hogy a tehetség gondozásra 100 000 Ft-ot kapjon az 

alapítvány 7 igen szavazattal elfogadta.  Foci-suli nyári táborra kapjon 250 000 Ft-ot: 7 igen 

szavazat. 

         

A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát: 

 
Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

30/2015.(IV.23.) önkormányzati határozata: 

l.) Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

megtárgyalta a beadott civil szervezetek pályázatát és az alábbi 

támogatást állapítja meg részükre a mellékletben meghatározott 

célok érdekében:  

Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítvány:600 e Ft 

Csévharasztért Független Egyesület: 750 e Ft. 

Ősborókás Nyugdíjas Klub: 440 e Ft.  

Régió SC (focisuli): 400 e Ft/első félév 

Régió SC nyári tábor: 250 e Ft 

Balla Diákokért Egyesület: 326 e Ft 

Csévharaszti Birkózó Egyesület: 400 e Ft. 

Csévharaszt- Szentháromság Római Katolikus Közösség: 700 

e Ft 

Csévharaszti Református Szórványegyházközség: 350 e Ft 

Felkéri a polgármestert, hogy költségvetés módosításakor az 

átvezetésről gondoskodjon. 

 

2.) Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

a Csévharaszt Gyermekeiért, Ifjúságáért Közalapítvány részére 

2013. május 13-i keltű kölcsönszerződésben foglalt 144.000 Ft. 

visszautalásától eltekint, azt alapítói támogatásként célszerinti 

felhasználásra az alapítványnál hagyja. 

Megbízza a polgármester, hogy a civilszervezetekkel a 

megállapodást az aljegyző ellenjegyzésével kösse meg és a 

kölcsönszerződést a fentiek szerint módosítsa. 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: polgármester 

 aljegyző 
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  A képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta az alábbi határozatát:  

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

31/2015.(IV.23.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

250 e Ft-ot támogatást állapít meg a Családsegítő által 

szervezett hátrányos helyzetű gyermekek táboroztatására.  

 

Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: polgármester 

  

 

 

11. napirendi pont tárgyalása: Egyebek 

 

Szép Hajnalka képviselő: A busz menetrend változtatásával illetve a jártok sűrítésével kapcsolatban azt 

az információt kapta, hogy a Szabolcs utcába kell küldeni egy képviselő-testületi határozatot arra 

vonatkozóan, hogy kérjük a menetrend változtatását. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Vasaddal együtt hatékonyabban lehet beadni az ilyen irányú igényt, a 

kapcsolatot már felvette a polgármesterrel.  

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A Nyáregyházi busz megállhatna a Csillagsaroknál, azzal is bővítené 

a buszjáratok számát, az iskolás gyerekek haza tudnának jönni vele. Régebben volt ott megállója.  

 

Kovács György alpolgármester javasolja, hogy a helyi újság megjelenése előtt hatozzanak meg egy időt, 

amíg a cikkeket le lehet adni. 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Júniusban jelenik meg a következő szám, tehát június 15-ig lehet leadni 

a cikkeket. 

 

Damner Erzsébet könyvtár vezető: tájékoztatja a képviselőket, hogy a szüreti felvonulásra a Ladányi 

Péter zenekara lefoglalásra került.  

 

Mocsáry Balázs polgármester: A monori egészségház nehéz helyzetben van, az önkormányzatot kérik, 

hogy képezzen egy tartalékalapot, hogy az eszközöket cserélni tudják. Kistérség nem tud támogatási 

szerződést kötni, de az önkormányzattal tudna ilyen szerződést kötni. Az összeg 60 Ft/lakos. 

 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal a képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 

 

Csévharaszt Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

32/2015.(IV.23.) önkormányzati határozata 

Csévharaszt Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

megtárgyalta a monori rendelőintézet támogatási kérelmét, és 

felhatalmazza a polgármestert, hogy maximum 60 Ft/fő 

lakónépesség erejéig a támogatási szerződést aláírja. 
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Határidő: folyamatos ill. értelemszerűen. 

Felelős: polgármester 

  

 

 

Tóthné Rakusz Julianna képviselő: A tűzoltóság részére a digitális fényképezőgép megvásárlásáról nem 

kell határozat? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Nem kell testületi határozat, 20-30 e Ft-ért már lehet vásárolni és azzal 

lehet támogatni a tűzoltóságot.  

 

Pulisch József képviselő: Szabadnapos rendőr alkalmazásnak ügye hol tart? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: A megállapodás elkészült, alá lett írva. Heti 12 órában lesz a községben 

június 1-től. Napi 6 óránál többet nem lehet és 1000 Ft/óra/fő., ami hó végén kerül számfejtésre.  Külön 

megállapodást kötnek a rendőrökkel is. 

 

Pulisch József képviselő: Kinek a gépkocsijával fog járőrözni? 

 

Mocsáry Balázs polgármester: Erre külön fedezet nem biztosítanak. Gyalogos járőrszolgálatot fog 

teljesíteni.  

 

A képviselő-testületnek több közérdekű kérdése, észrevétele nem volt, az ülés a továbbiakban 

zárt ülésként folytatódott. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

Mocsáry Balázs        dr.Kosztyi Emma 

polgármester           jegyző 

 

 

Hitelesítő:  

 

 

Kovács György       Kaszaláné Bán Anikó 

alpolgármester       képviselő 

 

 


